
        

Motie:  uitgangspunten en kader voor opvang asielzoekers gemeente 
Twenterand

De raad van de gemeente Twenterand bijeen in de vergadering van 27 september 2022, 
behandelende agendapunt 16: “Raadsbrief Twenterandse inspanningen tijdens de opvangcrisis van 
vluchtelingen”

Constaterende dat:

• De afgelopen maanden er veel beelden tot ons zijn gekomen waarin vluchtelingen onder 
moeilijke omstandigheden in ons land moeten verblijven. 

• Deze mensen nu eenmaal in ons land zijn en, net als iedereen, recht hebben op een 
menswaardige behandeling. 

• De landelijke asielketen dusdanig verstopt is dat het Rijk meer opdrachten en 
verantwoordelijkheden zal neerleggen bij gemeenten.

• Het COA aan alle gemeenten, en ook aan Twenterand een dringende oproep heeft
• gedaan om mee te werken aan het vinden en ontwikkelen van locaties van permanente aard.
• Er 119 gemeenten, waaronder Twenterand, zijn in Nederland die de afgelopen 10 jaar geen 

asielzoekers hebben opgevangen en/of gehuisvest.

Overwegende dat:

• Het college van de gemeente Twenterand een bijdrage wil leveren in de opvang van 
asielzoekers en vluchtelingen.

• De Gemeente Twenterand een humane en betrokken gemeente wil zijn. 
• Als iedere gemeente 33 asielzoekers opvangt per 10.000 inwoners, de opvang evenredig 

verdeeld is over Nederland. Voor Twenterand zou dit een opvang van 112 asielzoekers 
betekenen.

• We in Twenterand in onze kernen, zowel in het verleden als recent, al meerdere malen 
hebben laten zien dat onze inwoners zich verantwoordelijk voelen voor opvang van 
statushouders en vluchtelingen.

• Het voor goede opvang van vluchtelingen en statushouders van cruciaal belang is dat de 
kernen waar de opvang gerealiseerd gaat worden vroegtijdig betrokken worden en kunnen 
meepraten.

• Twenterand veel verenigingen heeft, zoals bijvoorbeeld sportclubs die mede voor een stukje 
integratie kunnen zorgen.



• de kansen en mogelijkheden die via particuliere initiatieven in Twenterand zijn ontstaan te 
benutten bij het realiseren van de opvang.  

• Daarnaast kerken vanuit hun aard ook er ook mee voor  kunnen zorgen dat er draagvlak voor 
opvang komt in onze gemeente. Het Diaconaal Platform, als overlegorgaan van de 
kerken/diaconieën en gemeente kan hier een bijdrage aan leveren. 

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders:

• Met het COA in overleg te gaan en een aanbod te doen voor huisvesting van vluchtelingen 
waarbij de volgende kaders worden meegegeven:
1. Geen/ zo weinig mogelijk verdringing op de woningmarkt door toepassen van 

flexwoningen
2. opvanglocaties voor bepaald tijd. We denken hierbij aan een periode van 2 jaar, en na 

een evaluatie de mogelijkheid tot 3 jaar verlenging.
3. bij voorkeur opvang verspreid in kleine locaties verdeeld over verschillende kernen
4. waarbij rekening gehouden wordt met kernen die recent al opvang verzorgd hebben
5. Er wordt nauw samengewerkt met het COA die verantwoordelijke is voor de opvang en 

huisvesting.
6. Voor de opvang is draagvlak en draaglast van de omgeving van groot belang, om die 

reden worden belanghebbenden (buren, woningbouwcorporatie Mijande, kerken, 
bestaande inwonersinitiatieven en maatschappelijke organisaties) vanaf het begin 
(locatie, realisatie en de opvang zelf) direct betrokken.

• Er wordt gebruik gemaakt van “goede voorbeelden” elders in het land. Denk hierbij aan 
gemeenten in Noord-Nederland die samen met Inlia kleinschalige opvang hebben 
gerealiseerd met een groot draagvlak in de samenleving.

• Het voorstel voor de realisatie opvang uiteindelijk besproken en goedgekeurd wordt in de 
Raad.

en gaat over tot de orde van de dag.
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